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Verslag DLZ MT Spacial Donderdag9juli2020
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1 Mededelingen en vaststellen agenda

2 Inhoudelijk
2 1 Houtskoolschets ouderenzorg

^ De haardvuursessie contourennota vindt volgende week woensdagavond plaats en het

wordt spannend welke richting bepaalde kritische punten opgaan Team houtskoolschets

heeft een stuk over ouderenzorg gemaakt Wijzigingen ouderenzorg worden opgenomen in

contourennota

^^telt voor een stukje discussie over stelselwijziging in de houtskoolschets toe te voegen

De drie aandachtsvelden zijn

Focus op gezondheid en welbevinden Van ziekte zorg naar gezondheid preventie

Samenhangende zorg duidelijke verantwoordelijkheden Van tweede naar eerste naar

nulde lijn

Betere coordinate tussen de 4 domeinen Maak gebruik van momentum voor transities
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^ In februari is een flappensessie gehouden voor input van LZ voor de contourennota

Hieruit wordt een eigenstandig verhaal gemaakt ipv alleen in de contourennota Einde

zomervakantie wordt een eerste versie verwacht Het verhaal gaat gelden als reactie op

rapport commissie Bos

Een stukje inhoud van lU Ife

Lessons learned mbt corona worden meegenomen in de contourennota

Lessen op langere termijn Kies je voor publiek of meer privaat Hoe organiseer je

regie in regio hoe samenwerking hoe professionaliteit

Hoe vraag beperken en aanbod uitbreiden en hoe dit slim te doen Wie krijgt

toegang tot WLZ en WMO

Het aantal ouderen zal majeur toenemen een vrijwel evenredig toenemende

behoefte aan ondersteuning en zorg ligt voor de hand Dit vraagt optimalisatie

huidige stelsel Liefst in de vorm van een systeem waarin nadruk gelegd wordt op het

stimuleren van prikkels professionaliteit leiderschap rol client rol mantelzorg etc

etc

Noodzaak is wat meer de diepte in te gaan qua inhoud Gevraagd wordt om

gedachtes op thema s verder uitte werken daarna bijeenkomen in stuurgroepjes en

uitwerking door de twee secretarissen

o

o

o

o

o

Reacties vanuit MT

^ Sturingsfilosofie dient uitgediept worden door MT Hoe zien de drie scenario s eruit in

de vorm van beschrijven en inhoud Hebben we daarna als MT een voorkeur

^]Wie gaat alle thema s uitwerken Hoe voorkomen dat men hele studies maakt van

de ingewikkelde thema s

^^ anuit de lijnen scenario s aanvliegen of andersom Weet men wat van men verwacht

wordt Of moet meer richting aangegeven worden

^Blij met uitkomst gesprek|yj]ggg]waarin aangegeven wordt dat de trajecten aan elkaar

geplakt worden en veldpartijen worden betrokken Advies is om veldpartijen duidelijk aan te

geven dat zij hun mening nog mogen geven en dat niet alles al vaststaat
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KtMfeEMmist het punt medezeggenschap in dit verhaal en geeft aan dat dit iets anders is dan

betrokkenheid Reactie Medezeggenschap valt onder sturingsfilosofie in dit stuk

vraagt zich af het een stuk tekst moet zijn in de vorm van een beleidstekst of een

scenariotekst Is nog wat onduidelijk wat opgeleverd moet worden

Veel focus op preventie maar begint dit niet al voorafgaand aan het ouder worden

Q In de vorm van tafels worden partijen gevraagd te reageren op contourennota

^Het is de bedoeling om in de vorm van punten een soort discussiedocument op te

stellen en dus geen hele nieuwe studies te doen Dus schetsen te geven over het stelsel in

toekomst en niet hele stelselwijzigingen op gaan stellen beleid in scenario s

Het MT geeft aan dat het noodzakelijk is om vanuit het MT wat handvatten en standpunten
over belangrijke onderwerpen op te stellen Dit is echter niet meer te organiseren voor het

reces Drie sessies worden hiervoor georganiseerd na de zomer Na augustus wordt de

opbrengst van de schrijftearns besproken

3 Wvttk en ronde langs de velden

^Jvoor de inzet van levensloopbegeleiders bij de pilot specialistische

clientondersteuning Autisme moet nu BTW afdragen worden Dit is niet

meegenomen in de subsidie omdat verwacht was dat clientondersteuning BTW

vrijgesteld was daar het onder de OCO valt Inmiddels is geschakeld met financien

maar men komt niet verder KbMtaischaalt op

Brief STAS over GGZ in de WLZ is uitgegaan De aanvragen lopen mooi op

schema Inmiddels 9000 van de verwachte 16000
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Jeugdonderzoek is aangeboden Probleem is dat de kosten nog niet in beeld te

brengen zijn Hiervoor zijn nadere gesprekken van gemeentes met VNG noodzakelijk

^^^Wetgeving rondom gegevensuitwisseling wordt rond einde jaar aan kamer

aangeboden

Maandag as vindt het bestuurlijk overleg tussen ZN Actiz Nza etc plaats
over het ramingsmodel betreffende financiering van plekken buiten het ziekenhuis

Brief over medisch generalistische zorg is verstuurd aan deTK In het najaar wordt

een reactie en standpunt verwacht en opgesteld
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5 Sluiten vergadering
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